

Caring for Adolescent Employment Counseling Program – Sponsored for Christmas party

Professional and Social Services Association (PASS) recently in December 2015 donated a lot of beverage and food for the Christmas Party of the Jockey Club Hong Chi School, including cakes, snacks, green tea and lemon tea, etc., so that the students can feel the joyful atmosphere of Christmas. These foods and beverage were sponsored by **Hitech Development (Holdings) Ltd.**

PASS realizes the importance of caring for disadvantaged elderly and teenagers. PASS hope to create a memorable Christmas Party to Jockey Club Hong Chi School students through this activity.

PASS believes that given adequate support and proper help, disadvantaged people can also find their way to demonstrate their full potentials and leading fruitful lives. To help the disadvantaged people enhance their quality of living not only the responsibility of government, but also the whole society. As a social service association, PASS is making great effort to facilitate commercial companies to take up their social responsibilities. Once again, we would like to thank **Hitech Development (Holdings) Ltd** for the generous donation.



關愛青少年就業輔導計劃之 賽馬會匡智學校

職業及社會服務協會 (PASS) 最近於2015年12月為賽馬會匡智學校之聖誕聯歡會活動捐贈了很多飲品和食品，包括蛋糕，小食，綠茶和檸檬茶等。使學生們能夠感受聖誕歡樂氣氛。這些食物和飲品是由海得志發展集團有限公司贊助。

PASS十分重視對於弱勢青少年和老年人的關懷。希望透過今次的活動能使賽馬會匡智學校的學生能夠度一個難忘的聖誕聯歡會。

PASS相信只要給予足夠的支持和適當的幫助，屬於弱勢社群的人們也能發揮出他們的潛能。幫助弱勢社群不僅僅是政府的職責，整個社會也應為此付出努力。作為一家社會服務機構，PASS致力於幫助商業機構承擔起他們的社會責任。我們再次感謝海得志發展集團有限公司的慷慨捐贈。

